
 

 

  
 
 
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders van de Gemeente Barneveld 
Postbus 63 
3770 AB BARNEVELD 
 
 
Barneveld, 29 november 2018, 
 
 
Onderwerp: Vervuilde grond al dan niet in Barneveld 
 
Geacht College, 
 
Met groeiende verbijstering hebben wij gisteren gekeken naar de uitzending van Zembla 
over de situatie rondom Vink en de al dan niet vervuilde grond. Die verbijstering ontstond al 
bij de eerste berichten aan het begin van deze maand en is sindsdien alleen maar gegroeid. 
En niet alleen bij ons, maar vooral ook bij de inwoners van onze gemeente. Bij diegenen die 
wonen in de betreffende wijken, maar zeker ook bij anderen. En die verbijstering groeit 
naarmate er meer onduidelijkheid komt en die is er omdat veel berichten elkaar tegenspre-
ken en omdat het onderzoek nog niet is gedaan.  
 
De fractie van Burger Initiatief stelt daarom op grond van artikel 42 van de organisatieveror-
dening van de gemeenteraad de volgende vragen over bovengenoemd onderwerp. 
 
1. In de commissievergadering heeft onze fractie expliciet gevraagd of er verschillende par-

tijen zand met elkaar vermengd worden. Het antwoord daarop was een duidelijk ‘Nee’.  Op 
de bewonersavond heeft een van de inwoners daar ook naar gevraagd. Nu horen wij de 
heer Baakman van de ODDV in de uitzending van Zembla duidelijk zeggen dat dit wel ge-
beurt kan zijn. Heeft het college enig zicht op of het nu wel of niet gebeurt en wat de ge-
volgen daarvan zijn?  

 
2. Tijdens de bewonersavond werden tekeningen van Vink openbaar waarop precies zou 
 staan waar de eventueel vervuilde partij zand gebruikt zou zijn. Dan ging het om straten en 
fietspaden. Inmiddels is gebleken dat het ook onder bepaalde tuinen ligt. De heer Baakman 
van de ODDV zegt in de uitzending dat hij deze tekeningen niet vertrouwd. Spreekt de heer 
Baakman hier namens het college of namens de Provincie? Hoe staat het college tegenover 
deze tekeningen? Als de tekeningen niet kloppen, zoals blijkbaar al duidelijk is geworden, 
hoe komt het college dan aan zekerheid over de plekken waar deze eventueel vervuilde 
grond is gestort?  
 
3. Waarom kan er niet sneller duidelijkheid komen voor de bewoners? Een van de bewoners 
heeft zelf al met geavanceerde apparatuur monsters genomen en had binnen drie dagen een 
uitslag. Hoe kan het zijn dat we nu al bijna een maand verder zijn zonder dat er duidelijkheid 
is over de vervuiling. Het blijft staan dat Vink iets gedaan heeft wat niet mag, al dan niet op-
zettelijk, maar waar het ons om gaat is dat de bewoners zo snel mogelijk weten of de grond 
waar zij op wonen en leven echt geen gevaar voor de volksgezondheid oplevert.  
 



 

 

 
Met vriendelijke groet, 
Judith van den Wildenberg 
Fractie Burger Initiatief 


